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Pytanie wymagające odpowiedzi na piśmie E-001856/2023
do Komisji
Art. 138 Regulaminu
Jaak Madison (ID), Gerolf Annemans (ID), Tom Vandendriessche (ID), Joachim Kuhs (ID), 
Anders Vistisen (ID), Roman Haider (ID), Nicolaus Fest (ID), Jean-Lin Lacapelle (ID), Gilles 
Lebreton (ID), Mathilde Androuët (ID), Catherine Griset (ID), Virginie Joron (ID), Aurélia 
Beigneux (ID), Jean-François Jalkh (ID), Eric Minardi (ID), André Rougé (ID), Annika Bruna (ID), 
Milan Uhrík (NI), Marcel de Graaff (NI), Ioannis Lagos (NI), Dominik Tarczyński (ECR), Ladislav 
Ilčić (ECR), Elżbieta Kruk (ECR), Ivan Vilibor Sinčić (NI), Milan Zver (PPE), Pirkko Ruohonen-
Lerner (ECR), Jorge Buxadé Villalba (ECR), Traian Băsescu (PPE), Tudor Ciuhodaru (S&D), 
Hermann Tertsch (ECR), Margarita de la Pisa Carrión (ECR), György Hölvényi (PPE), Balázs 
Hidvéghi (NI), Ádám Kósa (NI), Kinga Gál (NI), Edina Tóth (NI), Andrea Bocskor (NI), Ernő 
Schaller-Baross (NI), Tamás Deutsch (NI), Beata Kempa (ECR), Enikő Győri (NI), Thierry 
Mariani (ID), László Trócsányi (NI), Marie Dauchy (ID), Bernhard Zimniok (ID), Cristian Terheş 
(ECR)

Przedmiot: Polityka wspierania rodzin

Od czasu powołania na stanowisko komisarza do spraw wewnętrznych w 2019 r. Ylva Johansson 
wielokrotnie argumentowała, że Europa „potrzebuje migracji”, aby poradzić sobie z niedoborem siły 
roboczej i starzeniem się społeczeństwa. Nowy pakt UE o migracji i azylu zaproponowany przez 
Komisję w 2020 r. wynika bezpośrednio z tego poglądu, zgodnie z którym aby Europa mogła się 
rozwijać, potrzebna jest większa „legalna migracja”.

Warto zauważyć, że głównym zadaniem Komisji jest ochrona interesów Europejczyków. Ponadto, 
zgodnie z pismem określającym zadania komisarz Johansson, jej działania powinny koncentrować się 
nie tylko na kwestiach związanych z migracją, ale również na bezpieczeństwie wewnętrznym, zgodnie 
ze wskazaniami wiceprzewodniczącego do spraw promowania naszego europejskiego stylu życia.

1) Czy Komisja wzięła pod uwagę, że wspieranie Europejczyków w posiadaniu większej liczby 
dzieci mogłoby również złagodzić problemy związane z siłą roboczą?

2) Czy Komisja zamierza promować ideę posiadania większej liczby dzieci w związku z kryzysem 
demograficznym w Europie, a jeśli nie, to dlaczego?

3) Komisja dołożyła wszelkich starań, aby promować prawa osób LGBTQI+ oraz ideę tęczowych 
rodzin. Czy Komisja rozważała promowanie i ułatwianie macierzyństwa oraz proponowanie 
strategii politycznych mających wspierać większe tradycyjne rodziny i zachęcać do zakładania 
takich rodzin, ponieważ powinno to również stanowić część „europejskiego stylu życia”?
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1 Oprócz autorów to pytanie popiera inny poseł:Emmanouil Fragkos(ECR)


